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országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az

Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Mi lesz a több száz dolgozóval és a több ezer ellátottal?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kelet Magyarországi Szolgáltató Központ vezetői ellen tavaly év végén indult eljárá s

költségvetési csalás vádjával . Az eljárás elindítása után a Magyar Államkincstár leállította a
normatíva folyósítását a szervezet számára .
Félreértések elkerülése végett jelzem, hogy az eljárással kapcsolatban nem kívánok állás t

foglalni, de azért azt leszögezem, hogy szociális szakemberként az egyik legsúlyosabb b űnnek
tartom, ha valaki, a rászoruló embereket kihasználva, az utánuk járó ellátásokon nyerészkedik ,

tulajdonképpen őket maguk elő tt tartva kíván tisztességtelen anyagi el őnyre szert tenni .
Én a 600 dolgozóért aggódom, akiknek — a szociális szférában jellemz ő nehéz anyag i
helyzeten felül — a fizetésük hiánya miatt a megélhetésük kerül veszélybe . Rajtuk kívül

aggódom a 6000 ellátottért, akik a kialakult helyzet következtében egyik napról a másikr a
ellátás nélkül maradhatnak, ezáltal — bizonyos esetekben — ténylegesen az életük kerülhe t

veszélybe .



Mindezek alapján kérdezem a Miniszter Urat :

A Gondoskodó Szeretet Oktatási- Szociális Szolgáltató Központ fenntartó és
intézményei tekintetében elindított vizsgálat megtörténte-e és ha igen milye n
eredménnyel zárult?

Az intézményben dolgozók megkapták-e a bérüket ?

Amennyiben nem, elképzelhető megoldásnak tartják-e, hogy állami-, vagy
önkormányzati fenntartású intézmények átvegyék az ott dolgozó ápoló-gondoz ó
személyzetet ?

Az intézményben dolgozók kaptak e bármilyen jelleg ű segítséget a kialakul t
helyzetben?

Az esetlegesen ellátás nélkül maradt idős emberek ellátása érdekében milyen lépéseke t
tettek?

A több mint 6000 ellátott személy kapott-e december óta bármilyen jelleg ű segítséget ,
tájékoztatást?

Budapest, 2015 . március 5 .

Tisztelettel :

Vágó Sebestyén
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